

Title (en)

DATA-ARRAY PARALLEL PROCESSING SYSTEM.

Title (de)

DATENFELD PARALLELVERARBEITUNGSSYSTEM.

Title (fr)

SYSTEMES DE TRAITEMENT EN PARALLELE DE DONNEES EN MATRICES.

Publication

EP 0550427 A1 19930714 (EN)

Application

EP 90911629 A 19900803

Priority

GB 9001209 W 19900803

Abstract (en)

[origin: WO9202882A1] A system for processing an array of data elements, such as pixel data, comprises: a memory (700) for storing the data elements and addressable to access in parallel groups of N memory locations; and a group of N processors (606(0)-(15)) for processing in parallel a group of N data elements. In order to remove a pre-ordering restriction that the memory location in the accessed group determines the processor which can access that memory location, the system also includes an exchange (326) under control of the processors for routing the data elements between any processor and any selected memory location in the accessed group.

Abstract (fr)

Un système servant au traitement d'une matrice d'éléments de données, par exemple des données pixel, comporte: une mémoire (700) stockant les éléments de données et adressable en parallèle pour permettre l'accès à des groupes de N adresses de mémoire; et un groupe de N processeurs (606(0)-(15)) servant au traitement en parallèle d'un groupe de N éléments de données. Afin d'enlever une restriction de préordre selon laquelle l'adresse de mémoire dans le groupe sollicité détermine quel processeur est autorisé à avoir accès à cette adresse de mémoire, le système comprend également un dispositif de dialogue (326) commandé par les processeurs et servant à acheminer les éléments de données entre l'un quelconque des processeurs et une adresse de mémoire sélectionnée dans le groupe auquel l'accès est autorisé.

IPC 1-7

G06F 15/80

IPC 8 full level

G06F 15/80 (2006.01)

CPC (source: EP)

G06F 15/8007 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9202882A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB

DOCDB simple family (publication)

WO 9202882 A1 19920220; EP 0550427 A1 19930714

DOCDB simple family (application)

GB 9001209 W 19900803; EP 90911629 A 19900803